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PROTOKÓŁ NR VIII/2016 
 

z XIX Sesji Rady Gminy Wola Uhruska VII kadencji, która odbyła się w 

dniu 29 grudnia 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Woli 

Uhruskiej. 

Rozpoczęta o godzinie 10
00

, a zakończona o godzinie 14
50

. 

W obradach uczestniczyli Państwo Radni:  

  Marek Kuszneruk 

  Marian Łubkowski 

  Mariusz Karpowicz 

  Zdzisław Dąbrowski 

  Maria Haciuk 

  Teresa Kościuk 

  Beata Kuczyńska – Jurek 

  Antoni Linde  

  Marta Malewicz 

  Alfred Misztalski 

  Tadeusz Niewiadomski 

  Tadeusz Pawłowski 

  Eugenia Pręciuk 

  Stanisław Typiak 

 

Nieobecny: 

1. Leszek Łubkowski 

Obradom przewodniczył Pan Marek Kuszneruk – Przewodniczący Rady 

Gminy Wola Uhruska. 

Ponadto w sesji Rady Gminy udział wzięli: 

 

1.  Pan Jan Łukasik  Wójt Gminy Wola Uhruska  

2.  Pan Leszek Jóźwiak  Zastępca Wójta Gminy Wola Uhruska  

3.  Pan Mariusz Jachimczuk  Sekretarz Gminy Wola Uhruska  

4.  Pani Justyna Kędzierawska  Skarbnik Gminy Wola Uhruska  

5.  Pan Mirosław Konieczny   Dyrektor Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej  

6.  Pan Przemysław Kuryś  Prezes PUW w Woli Uhruskiej  

7. P Pani Elżbieta Pakuła  Kierownik USC w Woli Uhruskiej  

8.  Nadkom. Tomasz Patra  Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

we Włodawie 
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9.  Pan Andrzej Barczuk  Prezes Koła Łowieckiego Nr 86 „Szpak”  

10.  Pan Józef Biernacki   Sołtys wsi Stanisławów  

11.  Pan Antoni Borysiuk  Sołtys wsi Majdan Stuleński 

12.  Pan Wiesław Chomik  Sołtys wsi Macoszyn Duży 

 Pani Beata Kuczura  Sołtys wsi Józefów 

13.  Pan Radosław Lipert  Sołtys wsi Wola Uhruska 

14.  Pani Maria Łodzińska  Sołtys wsi Bytyń 

15.  Pan Krzysztof Łukomski   Sołtys wsi Potoki 

16.  Pani Sylwia Olszak  Sołtys wsi Piaski 

17.  Pani Ewa Pręciuk  Sołtys wsi Uhrusk 

 Pan Jan Polak  Sołtys wsi Mszanna 

18.  Pani Mariola Polak  Sołtys wsi Mszanka 

19.  Pan Sławomir Skobodziński  Sołtys wsi Stulno 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XIX Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy o działalności i wykonaniu uchwał Rady Gminy 

w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1) zmian w budżecie gminy; 

6.2) wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2020; 

6.3) uchwalenia budżetu na rok 2017; 

6.4) gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych na 2017 rok; 

6.5) zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego  w 

sprawie wyznaczenia obszaru i granicy  aglomeracji Wola Uhruska; 

6.6) przyjęcia Planu Pracy Rady Gminy; 

6.7) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy. 

7. Informacja na temat wyników kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjną Rady Gminy Wola Uhruska. 

8. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Wolne wnioski i dyskusja. 

10. Zakończenie XIX Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 
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PKT 1 

OTWARCIE XIX SESJI RADY GMINY WOLA UHRUSKA  

VII KADENCJI. 

W dniu 29 grudnia 2016 roku o godzinie 10
00

 Przewodniczący Rady Gminy 

– Pan Marek Kuszneruk rozpoczął XIX Sesję Rady Gminy słowami: „Otwieram 

dziewiętnastą Sesję Rady Gminy Wola Uhruska”, po czym przywitał Radnych, 

Sołtysów oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na stan 15 Radnych, w obradach uczestniczy14 Radnych ze względu na 

usprawiedliwioną nieobecność Radnego Leszka Łubkowskiego. Następnie 

zakomunikował, że liczba Radnych stanowi kworum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał oraz dodał, że obrady dzisiejsze są 

prawomocne. 

PKT 2 

UCHWALENIE PORZĄDKU OBRAD. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wraz z zaproszeniem na 

sesję przesłany został Radnym porządek obrad, który odczytał, a następnie 

poprosił Radnych oraz Wójta Gminy o zgłaszanie swoich uwag i wniosków do 

proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy zaproponował wprowadzenie do porządku obrad uchwały w 

sprawie przejęcia od Powiatu Włodawskiego zadania publicznego. 

W związku z powyższym porządek sesji przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XIX Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy o działalności i wykonaniu uchwał Rady Gminy 

w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1) zmian w budżecie gminy; 

6.2) wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2020; 

6.3) uchwalenia budżetu na rok 2017; 

6.4) gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych na 2017 rok; 

6.5) zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego  w 

sprawie wyznaczenia obszaru i granicy  aglomeracji Wola Uhruska; 

6.6) przyjęcia Planu Pracy Rady Gminy; 

6.7) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy; 
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6.8) przejęcia od Powiatu Włodawskiego zadania publicznego 

7. Informacja na temat wyników kontroli przeprowadzonej przez Komisję 

Rewizyjną Rady Gminy Wola Uhruska. 

8. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Wolne wnioski i dyskusja. 

10. Zakończenie XIX Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

W związku z brakiem innych uwag do proponowanego porządku obrad, 

Przewodniczący zarządził jawne głosowanie, w którym proponowany porządek 

obrad Radni przyjęli głosami w stosunku:  

za    - 14 głosów, 

przeciw   - 0 głosów, 

wstrzymujących się  - 0 głosów.  

Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został uchwalony 

jednogłośnie. 

PKT 3 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XVIII SESJI RADY GMINY. 

Realizując przyjęty porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

Radnych o zgłaszanie uwag i sugestii, dotyczących treści protokołu z XVIII 

Sesji Rady Gminy, kserokopie którego zostały rozłożone na sali obrad, 

umożliwiając tym samym Radnym zapoznanie się z ich treścią.  

W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z XVIII Sesji Rady 

Gminy, Przewodniczący zarządził jawne głosowanie nad protokołem z XVIII 

Sesji Rady Gminy, w którym protokół został przyjęty przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za    - 14 głosów, 

przeciw   - 0 głosów,  

wstrzymujących się - 0 głosów. 

Dziękując za udział w głosowaniu, Przewodniczący poinformował 

Radnych, że protokół z XVIII Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 4 

INFORMACJA WÓJTA GMINY O DZIAŁALNOŚCI 

I WYKONANIU UCHWAŁ RADY GMINY W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. 

Przewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy – Pana Jana Łukasika 

o udzielenie przedmiotowej informacji. 

Wójt Gminy poinformował, że:  

 14.12.2016 r. – w Łęcznej odbyło się posiedzenie wspólników „Wirtualne 

Powiaty 3”. 

 15.12.2016 r. – odbyło się spotkanie Rady Uczestników Scalenia części 

gruntów wsi Wola Uhruska, Bytyń i Józefów. 

 15.12.2016 r. – w Lubelskim Urzędzie Marszałkowskim odbyło się 

spotkanie dotyczące projektu zakupu i montaży paneli fotowoltaicznych. 

 22.12.2016 r. – odbyło się wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Gminy 

w Woli Uhruskiej. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Wójtowi Gminy za udzielenie 

informacji i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 5 

INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radnych, Sołtysów oraz 

zaproszonych gości o zgłaszanie wniosków i interpelacji. 

Radna Maria Haciuk:  

- poprosiła o ustawienie dodatkowego oświetlenia ulicznego przy drodze 

asfaltowej w kierunku cmentarza w Bytyniu, 

- poprosiła o utwardzenie drogi prowadzącej do cmentarza w Bytyniu 

znajdującej się przy boisku GOSiR w Woli Uhruskiej. 

Radny Alfred Misztalski zapytał, dlaczego w miejscowości Majdan 

Stuleński nie będzie realizowana budowa oświetlenia ulicznego? 

Radny Stanisław Typiak zapytał: 

- kiedy rozpocznie się przebudowa „rampy” w Woli Uhruskiej? 

- kiedy będzie dokonana przebudowa dróg w Nadbużance? 

- czy budowa uliczek przy Spółdzielni Mieszkaniowej Nadbużanka będzie 

realizowana? 

Radny Tadeusz Pawłowski:  

- poprosił o informację dotyczącą funkcjonowania farmy fotowoltaicznej w 

Woli Uhruskiej. 

- zapytał o dalszy los projektu dotyczącego zakupu i montażu ogniw 

fotowoltaicznyh? 
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- poprosił o przedstawienie wykorzystania funduszu sołeckiego za rok 2016 

r. 

Radna Teresa Kościuk zapytała kiedy odbędzie się remont drogi 

powiatowej w odcinku Uhrusk – Łukówek? 

Radna Kościuk zapytała również, czy droga wojewódzka nr 816 będzie 

przebudowywana lub remontowana? 

Radny Marian Łubkowski poprosił o przedstawienie wyniku finansowego 

z funkcjonowania ośrodka „pompka” w Woli Uhruskiej. 

Sołtys Ewa Pręciuk zapytała kiedy odbędzie się remont drogi prowadzącej 

do gospodarstwa Państwa Kwiatkowskich. 

Sołtys Radosław Lipert poprosił, aby przy drodze prowadzącej do 

cmentarza w Bytyniu ustawić przynajmniej dwie ławki. 

Sołtys Lipert poprosił Komendanta Powiatowego Policji o interwencję w 

sprawie wystawianych mandatów dla osób przechodzących przez tory kolejowe 

w okolicy sklepu „Groszek”. 

Sołtys Jan Polak poprosił o przegląd dróg gminnych, które to są niszczone 

przez firmy pozyskujące drzewo z lasu. 

Sołtys Polak poprosił Prezesa Koła Łowieckiego o zwiększenie odstrzału 

dzików. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za zgłoszone 

interpelacje i zapytania, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

PKT 6.1 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE 

GMINY NA 2016 R. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XIX/129/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2016 r. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Panią Justyne 

Kędzierawską – Skarbnika Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pani Kędzierawska omówiła w całości zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 

zgodnie z załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Kędzierawskiej za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą uchwały Nr XIX/129/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r., w którym to uchwała 

została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 
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 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.2 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WIELOLETNIEJ 

PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA 2017-2020. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XIX/130/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2020. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Panią Justyne Kędzierawką 

– Skarbnika Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pani Kędzierawska omówiła wieloletnią prognozę finansową na lata 2017-

2020 oraz zaprezentowała projekt budżetu na 2017 r., który to jest ściśle 

powiązany z wieloletnią prognozą finansową. Wieloletnia prognoza finansowa 

jak i projekt budżetu na 2017 r. stanowią załącznik do protokołu. 

Pani Kędzierawska odczytała również pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu na 2017 r. 

Przewodniczący podziękował Pani Kędzierawskiej za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Radny Tadeusz Pawłowski: 

- zapytał, czy Twoje Radio Włodawa nadal funkcjonuje i nadal będzie 

promowało Gminę Wola Uhruska? 

- poprosił o informację dotyczącą organizacji imprezy promującej sołectwo 

Wola Uhruska, 

- zapytał, jaki jest los projektu dotyczącego remontu Kościoła Parafialnego 

w Kosyniu? 

- zapytał jakie są zalety i zagrożenia do projektu budżetu na 2017 r.? 

 

 Pani Kędzierawska poinformowała, ze do chwili obecnej nie ma 

informacji w sprawie dalszego funkcjonowania Twojego Radia Włodawa. 

 Pan Kędzierawska poinformowała również, że budżet na 2017 r. jest 

bardzo napięty i trudny do realizacji, lecz w chwili obecnej nie widzi zagrożeń 

co do jego realizacji. 

 Wójt Gminy poprosił Radnych o przyjęcie wieloletniej prognozy 

finansowej jak i budżetu na 2017 r. w takiej formie w jakiej został 

zaproponowany, gdyż na początku stycznia z pewnością zajdzie konieczność 
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zmiany obu dokumentów ze względu na zmianę kwot kosztorysowych 

poszczególnych przedsięwzięć. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt dotyczący remontu 

Kościoła Parafialnego w Kosyniu przeszedł ocenę formalną a w chwili obecnej 

czeka na ocenę merytoryczną. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XIX/130/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2020, 

w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 13 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.3 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA 

BUDŻETU NA ROK 2017. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Pana Mariana Łubkowskiego 

o odczytanie projektu uchwały Nr XIX/131/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017. 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została omówiona w poprzednim 

punkcie, po czym otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XIX/131/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie uchwalenia budżetu na 2017 r., w którym Radni wyrazili opinię głosami 

w stosunku: 

 za     – 13 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu poinformował, 

że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, po czym ogłosił 

przerwę od godz. 11
45

 do godz. 12
15

. Po przerwie Przewodniczący wznowił 

obrady i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 6.4 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE GMINNEGO 

PROGRAMU PROFILAKTYKI I ROZWIĄZYWANIA 

PROBLEMÓW ALKOHOLOWYCH NA 2017 ROK. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XIX/132/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 

2017 rok. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią 

Elżbietę Pakułę – Przewodniczącą Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych o omówienie tego zagadnienia. 

Pani Pakuła odczytała główne elementy składowe gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2017 rok. Program 

stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Elżbiecie Pakule za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Radny Mariusz Karpowicz poprosił, aby w przyszłości ze środków 

przeznaczanych na „profilaktykę informacyjno-edukacyjną, w tym realizację 

szkolnych programów profilaktycznych we wszystkich szkołach z terenu gminy 

oraz prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych” zorganizować imprezę 

choćby pod nazwą „dzień trzeźwości w gminie Wola Uhruska”, z której to 

skorzystają wszyscy mieszkańcy naszej gminy i nie tylko naszej gminy. 

Pani Elżbieta Pakuła poinformowała, że wspomniany temat będzie 

przedmiotem analizy członków Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XIX/132/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych na 2017 rok, w którym to uchwała została przyjęta 

przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 10 głosów, 

 przeciw    – 1 głos, 

 wstrzymujących się  – 3 głosy. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 6.5 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZAOPINIOWANIA 

PROJEKTU UCHWAŁY SEJMIKU WOJEWÓDZTWA 

LUBELSKIEGO  W SPRAWIE WYZNACZENIA OBSZARU I 

GRANICY  AGLOMERACJI WOLA UHRUSKA. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XIX/133/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granicy  aglomeracji Wola Uhruska. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Kierownika Referatu 

Rozwoju Gospodarczego Urzędu Gminy w Woli Uhruskiej – Pana Macieja 

Markuszewskiego o omówienie powyższego zagadnienia. 

Pan Markuszewski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granicy aglomeracji Wola Uhruska o treści: 

„W świetle art. 43 ust. 1 ustawy z dnia 18 lipca 2001 r. – Prawo wodne 

(Dz. U. z 2015 r., poz. 469 z późn. zm.), aglomeracje o równoważnej liczbie 

mieszkańców powyżej 2 000 powinny być wyposażone w systemy kanalizacji 

zbiorczej dla ścieków komunalnych, zakończone oczyszczalniami ścieków 

zgodnie z założeniami krajowego programu oczyszczania ścieków komunalnych. 

Zgodnie z art. 43 ust. 2b przywołanej wyżej ustawy, aglomeracje te 

wyznacza po uzgodnieniu przez marszałka województwa z Dyrektorem 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie oraz w przypadku 

aglomeracji objętej formą ochrony przyrody w rozumieniu ustawy z dnia 16 

kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody (Dz. U. z 2015 r., poz. 1651 z późn. zm.) 

z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Lublinie oraz po 

zasięgnięciu opinii zainteresowanej gminy, w tym przypadku Rady Gminy 

Wola Uhruska, Sejmik Województwa Lubelskiego w drodze uchwały. 

Kompetencje w zakresie wyznaczenia aglomeracji od Wojewody 

Lubelskiego przejął Sejmik Województwa Lubelskiego z dniem wejścia w życie 

ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i 

jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 

oddziaływania na środowisko (Dz. U. 2013 poz. 1235).  

W granicach planowanej aglomeracji z istniejącej sieci kanalizacyjnej o 

długości 32,8 km korzysta 2450 mieszkańców w oraz 202 osoby czasowo 

przebywających na terenie aglomeracji. Ścieki oczyszczane są w 

mechaniczno-biologicznej oczyszczalni ścieków o średniej przepustowości 

316 m
3
/d, zlokalizowanej w miejscowości Bytyń. W obszarze aglomeracji 

funkcjonują indywidualne systemy oczyszczania – przydomowe oczyszczalnie 

ścieków oraz zbiorniki bezodpływowe z których korzysta 175 osób, które 

sukcesywnie będą podłączane do sieci kanalizacyjnej. Na terenie aglomeracji 
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nie ma zakładów przemysłowych i nie planuje się podłączenia nowych. 

Odbiornikiem ścieków oczyszczonych zgodnie z pozwoleniem wodnoprawnym 

jest rów melioracyjny C-31.   

W tym obrębie znajduje się również Obszar Specjalnej Ochrony Doliny 

Środkowego Bugu PLB06003 określony rozporządzeniem Ministra 

Środowiska z dnia 21.07.2004 r. w sprawie obszarów specjalnej ochrony 

ptaków Natura 2000 (Dz. U.04.229.2013) oraz Poleski Obszar Chronionego 

Krajobrazu utworzony rozporządzeniem Nr 52 Wojewody Lubelskiego z dnia 

28 lutego 2006 r. w sprawie Poleskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu 

(Dz. Urz. Woj. Lubelskiego z dnia 4 kwietnia 2006 r. Nr 69, poz. 1290).   

Na terenie aglomeracji nie planuje się dalszej rozbudowy sieci 

kanalizacyjnej, w związku z powyższym odstąpiono od wyliczenia wskaźnika 

gęstości zaludnienia oraz w myśl ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r. o 

ochronie przyrody (Dz. U. z 2004 r., Nr 92, poz.880) nie jest wymagane 

uzgodnienie przedmiotowego projektu uchwały z Regionalnym Dyrektorem 

Ochrony Środowiska w Lublinie. 

Ogólną wartość RLM dla aglomeracji, przyjmując jako 1RLM – 1 

mieszkaniec rzeczywisty wg wytycznych wskazanych przez Krajowy Zarząd 

Gospodarki Wodnej w Warszawie jako jednostki nadzorującej realizację 

Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych, wyliczono w 

następujący sposób :  

-   liczba mieszkańców obecnie korzystających z sieci kanalizacyjnej – 2450, 

-   liczba osób czasowo przebywających korzystających z sieci kanalizacyjnej 

– 202, 

- liczba mieszkańców oraz osób czasowo przebywających na terenie 

aglomeracji, korzystających z indywidualnych systemów oczyszczania 

ścieków komunalnych - 175 

  

Ogółem RLM dla aglomeracji wynosi 2827” 

 

Przewodniczący podziękował Panu Markuszewskiemu za omówienie 

uchwały i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XIX/133/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego w 

sprawie wyznaczenia obszaru i granicy aglomeracji Wola Uhruska, w którym to 

uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 
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 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.6 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA PLANU 

PRACY RADY GMINY. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XIX/134/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

przyjęcia Planu Pracy Rady Gminy. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk 

odczytał w całości Plan Pracy Rady Gminy na 2017 r. stanowiący załącznik do 

protokołu, po czym otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XIX/134/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie przyjęcia Planu Pracy Rady Gminy, w którym to uchwała 

została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.7 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA 

PLANÓW PRACY STAŁYCH KOMISJI RADY GMINY. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XIX/135/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 21 ust z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym ust. 3 komisje podlegają Radzie Gminy i 

przedkładają plany pracy oraz sprawozdania. 

Radna Maria Haciuk – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała w 

całości Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wola Uhruska stanowiący 

załącznik do protokołu. 
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Radna Beata Kuczyńska – Jurek – Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych 

odczytała w całości Plan pracy Komisji ds. Społecznych Rady Gminy Wola 

Uhruska stanowiący załącznik do protokołu. 

Radny Antoni Linde - Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego 

odczytał w całości Plan pracy Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego Rady 

Gminy Wola Uhruska stanowiący załącznik do protokołu. 

Przewodniczący podziękował za odczytanie planów pracy i otworzył 

dyskusję nad niniejszym zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XIX/135/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy, w którym to 

uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 13 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.8 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEJĘCIA OD 

POWIATU WŁODAWSKIEGO ZADANIA PUBLICZNEGO. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XIX/136/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

przejęcia od Powiatu Włodawskiego zadania publicznego. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Mariusza 

Jachimczuka – Sekretarza Gminy o omówienie powyższego zagadnienia. 

 

Pan Jachimczuk poinformował, że w uchwale Nr XIV/98/2016 Rady Gminy 

Wola Uhruska z dnia 16 czerwca 2016 r. w sprawie przejęcia od Powiatu 

Włodawskiego zadania publicznego § 1 proponuje się brzmienie: 

“Gmina Wola Uhruska przejmuje od Powiatu Włodawskiego zadanie 

publiczne polegające na zakładaniu i prowadzeniu na terenie gminy Wola 

Uhruska szkolnych schronisk młodzieżowych.” 
 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie uchwały 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Rady Tadeusz Pawłowski zapytał, kto był organem prowadzącym 

Schronisko w Woli Uhruskiej od chwili podjęcia uchwały w dniu 16 czerwca 

skoro dopiero w chwili obecnej będzie podpisane porozumienie z powiatem 
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włodawskim na zakładaniu i prowadzeniu na terenie gminy Wola Uhruska 

szkolnych schronisk młodzieżowych? 

Pan Jachimczuk oznajmił, że uchwała z dnia 16 czerwca 2016 r. weszła w 

życie z dniem jej podjęcia, po czym podpisano stosowne porozumienie z 

powiatem włodawskim umożliwiające prowadzenia schroniska młodzieżowego, 

które cały czas jest aktualne. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XIX/136/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie przejęcia od Powiatu Włodawskiego zadania publicznego, 

w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 12 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 2 głosy. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym ogłosił przerwę od godz. 13
17

 do godz. 13
32

. Po przerwie 

Przewodniczący wznowił obrady i przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

PKT 7 

INFORMACJA NA TEMAT WYNIKÓW KONTROLI 

PRZEPROWADZONEJ PRZEZ KOMISJĘ REWIZYJNĄ 

RADY GMINY WOLA UHRUSKA. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Woli Uhruskiej o 

przedstawienie informacji na temat wyników kontroli przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną. 

Pani Maria Haciuk odczytała w całości protokół z kontroli Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzonej w Urzędzie Gminy w Woli Uhruskiej, której 

celem była kontrola wykorzystania dotacji za rok 2015 do Stowarzyszeń w 

ramach ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie na podstawie złożonych 

sprawozdań. 

Pani Haciuk odczytała również w całości protokół z kontroli Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzonej w Urzędzie Gminy w Woli Uhruskiej, której 

celem była kontrola realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

Przewodniczący podziękował Pani Haciuk za przedstawienie protokołów 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 
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Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 

PKT 8 

ODPOWIEDZI NA ZGŁOSZONE INTERPELACJE 

I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Wójta 

Gminy o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

Wójt Gminy – Pan Jan Łukasik poinformował, że: 

 Droga przy boisku w kierunku cmentarza w Bytyniu będzie częściowo 

poprawiona w ramach zagospodarowania poscaleniowego. 

 W przyszłości będzie prowadzona analiza dotycząca ustawienia 

dodatkowego oświetlenia w kierunku cmentarza w Bytyniu. 

 W chwili obecnej wniosek dotyczący opracowania gminnego programu 

rewitalizacji nie uzyskał dofinansowania, lecz w przyszłości w znacznie 

mniejszym zakresie będzie realizowany z własnych środków. 

 Z funkcjonowania farmy fotowoltaicznej tj. sprzedaży energii 

elektrycznej gmina Wola Uhruska uzyskała dochód w 2016 r. ok 

63 000,00 zł zaś w 2015 r. ok. 90 000,00 zł dokładne dane będą 

wyszczególnione w sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2016 r. 

 Projekt dotyczący montażu paneli fotowoltaicznych najprawdopodobniej 

nie będzie realizowany, gdyż uzyskał zbyt mało punktów. 

 Budowa drogi powiatowej na odcinku Uhrusk – Łukówek do końca 

2017 r. winna być zakończona. 

 W trakcie funkcjonowania ośrodka „Pompka” w Woli Uhruskiej w 

okresie ostatnich 12 miesięcy uzyskano dochód w wysokości ok 

13 000,00 zł i jest to ok 33% całkowitych kosztów funkcjonowania tego 

obiektu. 

 Do funkcjonariuszy Straży Granicznej zostanie skierowana prośba o 

pomoc w nagłych sytuacjach mieszkańcom, którzy maja utrudniony 

wyjazd z własnego gospodarstwa ze względu na nieprzejezdną drogę. 

 Ławki przy drodze wiodącej do cmentarza w Bytyniu będą ustawione. 

Pani Justyna Kędzierawska – Skarbnik Gminy odczytała w całości 

wykonanie funduszu sołeckiego przez poszczególne sołectwa w 2016 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Andrzej Barczuk – Prezes Koła Łowieckiego poinformował, że plan 

odstrzału dzików z roku na rok jest zwiększany a koło łowieckie na terenie 

którego powstała szkoda ponosi koszty związane naprawą szkody. 

Pan Barczuk poprosił, aby przekazywać informację myśliwym dotyczącą 

padłych ptaków w związku z ptasią grypą oraz padłych dzików w związku z 

afrykańskim pomorem świń. 

Przewodniczący podziękował za udzielone odpowiedzi, po czym przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 9 

WOLNE WNIOSKI I DYSKUSJA. 

 Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił zebranych 

o zabranie głosu w tym punkcie. 

 Sołtys Wiesław Chomik poprosił, aby w przyszłości myśliwi na tablicach 

ogłoszeń rozwieszali informację o planowanych terminach polowań. 

 Wójt Gminy zaproponował, aby w związku z reformą oświaty poprzez 

likwidację gimnazjów uczniowie Szkoły Podstawowej w Macoszynie Dużym 

oraz Szkoły Podstawowej w Uhrusku uczęszczały do tych placówek do klas I – 

III lub I – IV wraz z oddziałem przedszkolnym, natomiast starsi uczniowie 

winni uczęszczać do Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej. 

 Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 10 

ZAKOŃCZENIE OBRAD XIX SESJI RADY GMINY. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk po wyczerpaniu 

ustalonego porządku obrad w dniu 29 grudnia 2016 roku o godzinie 14
50

 

podziękował Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach i zamknął 

obrady Rady Gminy, wypowiadając formułę: „Zamykam dziewiętnastą Sesję 

Rady Gminy Wola Uhruska VII kadencji”. 

 

 

Protokołował: 

Arkadiusz Dubij  

 

 


